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S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K 

sastavljen dana 28. 02. 2006. godine 

sa 6. sjednice Općinskog vijeća održane 

u prostorijama Općine Jakovlje 

 

Zapoĉeto u 18,20 sati 

 

Prisutni vijećnici: Rudolf Svetec, Krunoslav Zorko, Ksenija Tomac, Ivan Buţinec, Marijan 

Vrabec, Rudolf Kovaĉ, Tomislav Popek, Stjepan Jagušt, Ţeljko Poslonĉec, Stjepan Pucko, 

Dubravko Jarak, Stjepan Vrhovec, Ivan Petek i Cvjetko Hanzec. 

 

Odsutni vijećnik: Zdravko Zajec 

 

Prisutna naĉelnica općine Jakovlje, Snjeţana Buţinec. 

 

Prisutna ispred upravnog odjela općine Jakovlje: Štefica Podhraški- zapisniĉar. 

 

I. 

 

Predsjednik općinskog vijeća Rudolf Svetec konstatirao je da  je prisutna većina izabranih 

vijećnika, a kako nije bilo dopuna dnevnog reda predloţio je iz poziva slijedeći: 

 

D n e v n i  r e d: 

 

0. Usvajanje skraćenog zapisnika za 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Jakovlje od 20. 

12. 2005. godine.  

1. Prijedlog za donošenje Odluke o donošenju Izvješća o stanju u prostoru i Programa 

mjera za unapreĊenje stanja u prostoru. 

2. Prijedlog za donošenje Odluke o produljenju koncesije. 

3. Prijedlog za donošenje Odluke o imenovanju ĉlanova odbora za Statut i Poslovnik.  

4. Prijedlog za donošenje Odluke o prijenosu poslova na Zagrebaĉku ţupaniju. 

5. Oĉitovanje o ponudama za snimanje sjednica i donošenje Odluke. 

6. Pitanja i prijedlozi 

 

 Nakon provedenog glasovanja predsjednik vijeća je utvrdio da su ĉlanovi Općinskog 

vijeća JEDNOGLASNO prihvatili dnevni red, nakon ĉega se prišlo raspravi.  

 

II. 

0. Usvajanje skraćenog zapisnika za 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Jakovlje 

od 20. 12. 2005. godine.  

Ĉlanovi općinskog vijeća JEDNOGLASNO su usvojili skraćeni zapisnik sa 5. 

sjednice Općinskog vijeća od 20. 12. 2005. godine 

1. Prijedlog za donošenje Odluke o donošenju Izvješća o stanju u prostoru i 

Programa mjera za unapređenje stanja u prostoru. 

JEDNOGLASNO je donijeta Odluka o donošenju Izvješća o stanju u prostoru i 

Program mjera za unapreĊenje stanja u prostoru, izraĊeno od strane Arhitektonskog 

fakulteta, Zavoda za urbanizam, Zagreb. 

2. Prijedlog za donošenje Odluke o produljenju koncesije. 

JEDNOGLASNO je donijeta Odluka o produljenju koncesije  za obavljanje 

dimnjaĉarskih poslova na podruĉju općine, dosadašnjem koncesionaru Stjepanu 
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Galeković iz Jakovlja, Svete Doroteje 77. Koncesija je produljena na rok od 5 godina 

od dana potpisivanja ugovora, a godišnja naknada za koncesiju iznosi 1.500,00 kuna. 

3. Prijedlog za donošenje Odluke o imenovanju članova odbora za Statut i 

Poslovnik.  

JEDNOGLASNO je donijeta Odluka o imenovanju odbora za Statut i Poslovnik u 

koji su imenovani: Ksenija Tomac, Tomislav Popek, Rudolf Svetec, Dubravko Jarak i 

Štefica Podhraški. 

4. Prijedlog za donošenje Odluke o prijenosu poslova na Zagrebačku županiju. 

JEDNOGLASNO je donijeta Odluka o prijenosu poslova  na Zagrebaĉku ţupaniju, 

kojim općina Jakovlje prenosi na Zagrebaĉku ţupaniju poslove koordiniranja i 

poduzimanja svih daljnjih aktivnosti usmjerenih na zajedniĉku suradnju, ukljuĉujući i 

ovlasti za potpisivanje sporazuma o suradnji za zbrinjavanje otpada s gradom 

Zagrebom.  

5. Očitovanje o ponudama za snimanje sjednica i donošenje Odluke. 

JEDNOGLASNO je donijet Zakljuĉak o zaduţenju Dubravka Jarak za pribavljanje 

ponude za  opremu za snimanje sjednica koja će biti znatno po cijeni povoljnija (do 

5.000,00 kuna)  od do sada pribavljene dvije ponude (cca 20.000,00  i  27.000,00 

kuna).  

     6. Pitanja i prijedlozi 
Marijan Vrabec pita da li je što poduzeto u vezi slabog napona struje u Selniĉkoj ulici 

te da li je Klanĉir Miško podnio zahtjev za postavu dvije lampe javne rasvjete.  

Naĉelnica je odgovorila da je Elektra upoznata sa problemom slabog napona u 

Selniĉkoj ulici i reĉeno je da će sa kabliranjem krenuti u proljeće, a što se tiĉe postave 

dvije lampe javne rasvjete to će se raspraviti na Poglavarstvu. 

Stjepan Pucko pita zašto Eko-flor prilikom odvoza glomaznog otpada ne odvozi auto 

gume i šutu kako to rade u Zagrebu. 

Naĉelnica je odgovorila da će razgovarati i  pokušati isto dogovoriti sa Eko-florom.  

Stjepan Vrhovec navodi da bi trebalo riješiti problem odovodnje u Jakovljanskoj cesti 

na samom zavoju. 

Naĉelnica je odgovorila da je traţeno od ŢUC-a da se oĉiste grabe na ĉitavom potezu  

ceste Luka Jakovlje.  

Ivan Buţinec- traţi da se sa Elektrom Zabok  vidi što se moţe uĉiniti na pojaĉanju 

napona u Jaguštovoj ulici jer je vrlo slab, ne moţe se gledati televizor bez 

stabilizatora. 

Naĉelnica je odgovorila da je odrţan sastanak u Elektri Zabok 28. 01. 2006. godine, 

izgradit će se 2 trafostanice jedna kod Jagušta- (treba naći lokaciju), a druga na Dugom 

koncu.  

Cvjetko Hanzec navodi da je kod njih problem sa strujom, kad puše vjetar sve se iskri, 

a o tom problemu već govori gotovo 8 godina.  

Naĉelnica je odgovorila da će napraviti pritisak na Elektru da se problem riješi što 

prije.    

Krunoslav Zorko takoĊer navodi da je u ul. Svete Doroteje (Delavec) stup vezan 

ţicom za drvo i tako je ostavljeno.  

Ţeljko Poslonĉec takoĊer iznosi problem struje u Brijegu te pita da li se razmišlja o 

asfaltiranju prostora izmeĊu ambulante i pošte.  

Naĉelnica je odgovorila da će se nastaviti sa nogostupom,  raspisat će se natjeĉaj za 

projekat kruţnog toka, a nastavkom izgradnje nogostupa problem bi se riješio skroz do 

benzinske. Nadalje je informirala o posjeti ţupanijske delegacije koja je upoznata sa 

općinskim planovima gdje je  obećana  struĉna i financijska podrška za programe. 
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Ţeljko Poslonĉec navodi  da ne bi trebalo kao što je traţeno na jednoj od prošlih 

sjednica, maknuti dvije lampe JR iz Suhodola (Biĉar) prema Bistri i staviti oko parka u 

Jakovlju, jer je to vrlo bitno za naše graĊane, već predlaţe da se rasvjeta oko parka 

riješi prilikom ureĊenja spomen obiljeţja.  

Dubravko Jarak pita da li je što poduzimano po pitanju ureĊenja stanice kod Fingule, 

te predlaţe da se vidi  da li se moţe odvojiti trak za skretanje prema Jakovlju  kako je 

to za Kupljenovo i Luku, jer je sada to dosta loše riješeno. 

Naĉelnica je odgovorila što se tiĉe autobusne stanice kod Fingule (dolazak autobusa iz 

Zagreba) potrebno je pribaviti suglasnost ŢUC-a, a i izradu odvojnog traka za Jakovlje 

treba vidjeti sa ŢUC-om.. 

Dubravko Jarak osvrnuo se na odgovor na vijećniĉko pitanje o imovini općine te 

predlaţe da se slobodni prostor bivše ljekarne iznajmi te da se pokrene postupak 

prodaje stanova  u kojima su zaštićeni najmoprimci jer je najamnina  stvarno niska. 

Naĉelnica je odgovorila da  će o ovom prijedlogu  upoznati Poglavarstvo. 

Stjepan Pucko traţi da se oĉisti graba u Topliĉkoj ulici prema Puckima. 

 Naĉelnica je odgovorila da će se to riješiti nakon što se izabere izvoditelj za 

komunalne radove.  

 

Dovršeno u 19,20 sati. 

 

 

Zapisniĉar:                                                                                              PREDSJEDNIK 

Štefica Podhraški, v.r.                                                                OPĆINSKG VIJEĆA OPĆINE 

                                                                                                                     JAKOVLJE 

                                                                                                                   Rudolf Svetec, v.r. 

 

 

 

     


